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Z á p i s 

o průběhu konference občanského sdružení SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15, Staré 
Hamry, (dále též jen „SKI“), konané dne 26.11.2012, od. 16:30 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského 
stadionu ve Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

 
1. Presentace účastníků od 16,30 hod  

2. Zahájení konference v 17,00 hod 

3. Zhodnocení činnosti během léta 2012 /po VH 2012/ 

4. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 30.10.2012 : 

 - SKI Vítkovice –Bílá o.s.  

 - SKI Bílá –Služby s.r.o.   

Informace budou zavěšeny na www.skibila.cz  /klubová sekce/ od 20.11.2012  

Podrobnější informace možno osobně v kanceláři SKI na stadionu 

5. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu (doporučuje 
se na této konferenci odevzdat loňské karty)   

6. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2012 a   

2013 a příspěvků pro SLČR          

7. Program závodů na Bílé organizovaných občanským sdružením  

Rozpis závodů a informace o požadavcích do pořadatelského sboru v roce 2012/2013 bude na www.skibila.cz
     

8. Informace o rozvoji SKI Areálu v roce 2012 a výhled na rok 2013 

9. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2012/2013  

10. Diskuse   

11. Závěr 

 
Ad1) 

V 16,30 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.11 hodin dle pozvánky a programu  přivítala  všechny  Milada Němčíková, která je pověřena VV vedením 
konference.   

Ad 3)  

 M.Němčíková předává slovo předsedovi VV S. Olšákovi, který přednesl zprávu o činnosti OS během léta 2012 ( 
v období od konání poslední VH ).  

• Info o stěhování kanceláří v areálu Stadionu.  

• Info o personálních změnách. Odchod J.Vlčka, nastupuje S.Olšák jako manažer provozu.  

• Info o upravené koncepci závodního lyžování dle zadání poslední VH viz webové stránky OS 

• Info o investičních akcích – dostavba provozní budovy kolaudace cca 115.12.2012, dosněmování červení 
sjezdovky na příští sezónu včetně výstavby vodní nádrže. Odkoupení pozemku pily a hřiště. Odprodej starých 
sněžných děl a zakoupení nových ( obnova technologie ).  

•  Info o schůzce s ostatními subjekty v oblasti, aby došlo k posílení služeb v areálu Bílá ( běžecký okruh, obory, 
pašerácké stezky, výstavba dvou jednosměrných tratí pro horská kola ) masivnější propagace regionu  = větší 
návštěvnost dále viz příl. č. 1 

http://www.skibila.cz/
http://www.skibila.cz/
http://www.skibila.cz/
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Ad 4)  

Poděkování M.Němčíkové a postoupení k dalšímu bodu programu. Slova se ujímá opět S. Olšák a  sděluje výsledky 
občanského sdružení SKI VÍTKOVICE BÍLÁ. Informuje členy konference o rozdílech mezi plánovanými náklady a výnosy 
a současným stavem, když výsledky jsou zatím předběžné vzhledem k tomu, že sdružení pracuje s jiným než ročním 
účetním obdobím. Viz příloha č. 2 

  
Po S.Olšákovi si slovo  přebírá   vedoucí areálu J.Vrzgula  a sděluje předběžné výsledky za servisní společnost SKI 
V´ITKOVICE – SLUŽBY s.r.o.  Přednáší zprávu ohledně rozpočtu a plnění s.r.o. V letošním roce by se měla s.r.o. dostat 
do kladných čísel.  Viz příloha č. 3. 

 
Poté M.Němčíková k těmto bodům otevírá diskuzi.  
 

• Do diskuze vstupuje J. Dusílek a vznáší dotaz k restitucím církevních majetků a zda-li již dochází k jednáním 
týkajících se pozemků, které má sdružení v nájmu a které budou spadat do těchto restitucí. Odpovídá 
J.Vrzgula  s neoficiální informací, že lesní pozemky zřejmě budou vráceny církví. Tyto zřejmě budou mít zájem 
na navázání na stávající smluvní vztahy a jejich a) prodloužení nebo b) odkoupení.  
 

• Další vstup pak má ke koncepci závodního lyžování a to konkrétně rozpočtování této činnosti.  
 

Další dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
 
Ad 5) Slovo si přebírá J.Vrgula k brigádnickým hodinám. Pro členy  sdružení,  kteří nemají odpracované brigádnické 
hodiny je možno pořídit sezónní permini za částku 1.500,- Kc. Pokud mají odpracované hodiny, pouze odevzdají karty 
k nabití s předstihem.  
 
 M.Němčíková informuje členy konference, že v zájmu kontinuity bylo zaměněno pořadí bodu programu.  
 
Ad 8) 

• slovo se ujímá J. Vrzgula a otevírá otázku rozvoje areálu. Dále informuje o stavu stavby provozní budovy resp. 
Jejího rozšíření. Současně o dalších aktivitách v rámci areálu a jejich zatraktivnění pro návštěvníky. 
Předpokládané zahájení zimní sezony na Bílé je plánováno na 15.12.2012.. OPEN Rybka party pod záštitou 
J.Němce.. 

• Další Info ohledně změny designu webových stránek. Tvorba nového loga.  Letošní rok je výroční – 50 let od 
kácení lesa- zahájení výstavby areálu.. Připravuje se nová akce ve spojení s Obcí Bílá. Příprava prezentace 
ohledně výstavby.  

 

• Slovo si bere J. Němec k Open party ..15.12.2012 od 10 hod do 23 hodin.. 
 
Ad 7) 
Program závodu na Bílé S.Olšák  omlouvá se, že na webu zatím není seznam závodů. Přináší informaci, že se budou 
konat v této sezóně  po jednom závodu v každé kategorii. 
 
Termíny  9-10.2.2013   RKZ 
               16-17.2.2013   FIS UNI 
               16-.17.3.2013   Madea Cup 
 
Další informace přednáší J.Vrzgula  o dalších akcích jako např.   předváděčky lyží  21.12 – Lustig  ,2.2.2013 – ŠKODA 
Tour, SKI for FUN bezpečnost na lyžích + Atomic a Salamon, 26.1. 2012 závody RWE , předváděčka Rosignol 
Oddílový přebor 6.4.2013 – závěr sezóny 
 
Ad 9)  
S.Skoumal OZL – přednáší zprávu o sportovní činnosti  oddílu. Viz příl. 4 
 
 
Ad 6)  
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M.Němčíková předává slovo J.Kutáčovi, který přednáší zprávu o stavu členských příspěvků  a členské základně. 
Konstatuje, že stav se nezměnil. Ve sdružení je 220 osob, 30 nezletilých, zbytek dospělí. Informuje o formulářích – 
aktualizace osobních kontaktních údajů. Další informace je vytvoření elektronické cesty do klubové databáze a 
materiály, směrnic. Placení příspěvků  rok 2010 , zbývá něco málo za rok 2011 a doplatit rok 2012.. Upozorňuje na 
skutečnost, že nezaplacení členských příspěvků po dobu tří let  bude využita  možnost vyloučení těchto členů na příští 
VH.  
 
Ad 10) 
 M.Němčíková, že program konference byl naplněn až k poslednímu bodu a tím je diskuze : 
 

• Dotaz J.Dusílek k udělení souhlasu s osobními údaji aktualizaci  

• Dotaz k J. Vrzgulovi – dotaz na délku běžeckého okruhu a podmínek jeho užití. 
                Délka je 2 km.. a podmínky jeho uživí jsou řešeny dotací 

• Dotaz M.Kutáč s tím, že by bylo vhodné užívání vlastních adres členů výboru – vypadalo by to lépe 

• S.Olšák- technická poznámka k názvu občanské sdružení- Název je pořád stejný i když není v logotypu uveden. 
Pokud by byl zájem o změnu názvu sdružení, je nutno toto procedurálně vyřešit na VH. 
Další informace  pronájem LED velkoplošné obrazovky a její možnost pronájmu reklamní tabule. Po dobu 
lyžařských závodů pak budou sloužit k prezentaci aktuálních výsledků.. vyzývá ke spolupráci v rámci nabídky 
reklamních smluv.  
 

Ad 11) 
 
 závěrečné slovo si bere předseda VV  S.Olšák když  pozývá všechny na open party a zahájení lyžařské sezóny 2012-
2013 a současně zahajuje neoficiální část konference a tím je malé pohoštění.  
Skončeno v 19.40 hod. 
 

 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

 

 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
 
 
 
 
 
 


